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PROTOKÓŁ Nr XXIII/21 
sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 20 października 2021 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 
 

Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 9:07, a zakończyła się 

o godzinie  12:49. 
Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. Liczba radnych obecnych 

na sesji wynosiła 14 (nieobecny był radny Piotr Śliwiński). Ponadto w sesji uczestniczyło 
12 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu 

sesji. 
Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak. 

Sesję   protokołowała    pracownik   Urzędu   Gminy   Siemyśl Justyna Sacha. 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak powitał wszystkich obecnych na  

sesji.  Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były 
prawomocne. 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak przedstawił porządek obrad. Wniosków 

lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  
 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk 
nr 197). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2021 r. (druk nr 198). 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siemyśl na lata 2021-2030 (druk nr 199). 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (druk 

nr 200). 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty 

(druk nr 201). 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych 

usług świadczonych przez Gminę Siemyśl w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
sposobu ich świadczenia  oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 202). 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 203). 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 204). 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 205). 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
korzystania z cmentarzy komunalnych Gminy Siemyśl (druk nr 206). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 207). 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania 
diet dla radnych (druk nr 208). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji ds. Oświaty, 
Kultury, Zdrowia i Sportu (druk nr 209). 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członka Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa 
i Rozwoju Gospodarczego (druk nr 210). 

20. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Siemyśl za I półrocze 2021 r. 

oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej (druk 
nr 211). 

21. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych na terenie Gminy Siemyśl 

za rok szkolny 2020/2021 (druk nr 212). 
22. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. 
23. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 
24. Zamknięcie sesji. 

 
Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był on 

wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących protokołu. 

Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 
Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu poprzedniej sesji stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informacje dotyczące połączonych posiedzeń Komisji 

ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia 
i Sportu, które odbyły się 10 sierpnia 2021 r. oraz 14 października 2021 r., a także 
poinformował o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych 

pod obrady sesji. 
Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja dotycząca 

posiedzeń komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl poprosił jednego z obecnych na sesji 

pracowników Miejskiego Zakładu Zieleni i Ochrony Środowiska Sp. z o. o. w Kołobrzegu 

(dalej: MZZDiOŚ) o odpowiedzi na pytania radnych w zakresie gospodarowania odpadami 
komunalnymi, a także poinformował o zbliżającym się ogłoszeniu przetargu o udzielenie 
zamówienia publicznego w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
 
Radny Wojciech Pańka zapytał Łukasza Niemaszyka, Zastępcę Kierownika Zakładu 

Ochrony Środowiska (dalej: pracownika MZZDiOŚ), czy problem braku odpowiedniej 

segregacji śmieci na cmentarzach występuje na terenie całego powiatu.  
Pracownik MZZDiOŚ potwierdził, że taki problem istnieje i powiedział, 

że na cmentarzu komunalnym w Kołobrzegu znajdują się głównie 2 frakcje odpadów: 

„bio” i „zmieszane”. Dodał również, że istnieje możliwość postawienia kolejnych 
pojemników na odpowiednie frakcje odpadów. Stwierdził jednak, że nie rozwiąże 
to problemu, który wynika z braku świadomości mieszkańców w zakresie segregowania 

surowców (podał przykład wkładów do zniczy, których nie można wrzucać do pojemnika 
„szkło”). 

 

Radny Stanisław Chabera zapytał o to, co się dzieje w przypadku niesegregowania 
odpadów przez pojedynczego mieszkańca.  

Pracownik MZZDiOŚ odpowiedział, że w przypadku Gminy Siemyśl stosuje się 

naklejki o nieprawidłowej segregacji lub umieszcza się informację o nieprawidłowym 
odpadzie, który nie powinien się znaleźć w danej frakcji. Pracownik MZZDiOŚ 
poinformował również o systemie photobox stosowanym w innych gminach na terenie 

powiatu kołobrzeskiego oraz o propozycji prowadzenia dokumentacji w zakresie braku 
segregacji przez mieszkańców gminy (zawiadomienia byłyby wysyłane poprzez 
odpowiedni system z przedsiębiorstwa do Urzędu Gminy Siemyśl). 

 
Radny Michał Paszko zadał pytanie dotyczące procentowego wzrostu kosztów 

gospodarki odpadami w stosunku do poprzedniego roku.  
Pracownik MZZDiOŚ odpowiedział, że nie jest w stanie przedstawić tak dokładnych 
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danych. Powiedział, że wzrost kosztów wynikaze zmiany ustawy o odpadach, 
z konieczności uiszczania opłaty środowiskowej za składowanie 
odpadów nie do przetworzenia do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Zachodniopomorskiego (301,00 zł za 1 t odpadów) oraz z rosnących cen energii, gazu, 
wody, minimalnego wynagrodzenia, itp.  
 

Radny Grzegorz Łojek zapytał o to, czy możliwe jest obniżenie kosztów 
przetwarzania odpadów i o to, dlaczego podwyżki cen w zakresie gospodarowania 
odpadów zmieszanych są stosunkowo niższe niż te na odpadach podlegających 
segregacji.  

Pracownik MZZDiOŚ odpowiedział, że spółka nie ma bezpośredniego wpływu 
na cenę przetwarzania surowców, bo nie potrafi założyć „z góry” - w ujęciu całej 
światowej gospodarki - możliwości skupu surowców, które zostały przetworzone. 

Poinformował również, że największy wzrost cen będzie dotyczył przetwarzania plastiku, 
którego – jako odpadu – jest najwięcej. 

 

Radny Grzegorz Łojek zadał również pytanie o poziom wzrostu cen.  
Pracownik MZZDiOŚ odpowiedział, że nie będzie on duży z uwagi 

na uwarunkowania wynikające z rynku zbytu. 

 
Radny Wiesław Hrycenko zapytał o proces odbioru odpadów.  
Pracownik MZZDiOŚ powiedział, że odpady zmieszane, metale i tworzywa sztuczne 

trafiają na linię sortowniczą, gdzie są sprawdzane, a następie trafiają do odpowiednich 
pojemników do przetworzenia.  

 

Radny Stanisław Chabera zapytał, czy MZZDiOŚ, przed podjęciem decyzji 
o złożeniu oferty w ramach organizowanego przetargu, porównuje ceny wskazane 
przez konkurencję.  

Pracownik MZZDiOŚ odpowiedział, że najpierw uwzględnia się wszystkie koszty 
(które mogą być generowane w ramach przystąpienia do realizacji zadania), a następnie 
weryfikuje się ceny proponowane przez konkurencję.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl podziękował Łukaszowi Niemaszykowi 

za wyczerpujące odpowiedzi oraz odpowiednie przygotowanie merytoryczne.  
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Kierownika Posterunku Policji 

w Rymaniu, Jarosława Dębka, z pytaniem dotyczącym zmiany policjanta dzielnicowego 

Gminy Siemyśl.  
Jarosław Dębek odpowiedział, że – w związku z przejściem byłego funkcjonariusza 

do innych służb mundurowych – obowiązki dzielnicowego Gminy Siemyśl przejął policjant 

dzielnicowy Gminy Rymań, tj. młodszy aspirant Przemysław Kwiatkowski. Poinformował 
również o zmianie telefonu dzielnicowego Gminy Siemyśl.  
 

Na prośbę radny Stanisława Chabery Kierownik Posterunku Policji w Rymaniu 
podał swój telefon kontaktowy (609 687 760). 
 

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko 
poinformował o połączonym posiedzeniu komisji (z Komisją ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia 
i Sportu) z dnia 17 września 2021 r., w związku z petycją złożoną w sprawie 

pogarszającego się stanu świadczonych usług medycznych w Ośrodku Zdrowia 
w Siemyślu. 
 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski, z uwagi na blisko trzymiesięczną przerwę 
między sesjami Rady Gminy Siemyśl, poprosił o zadawanie pytań do przedstawionej 
pisemnej informacji o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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Radny Grzegorz Łojek zapytał, czego dotyczyło spotkanie z przedstawicielami 
województwa małopolskiego z dnia 29 września 2021 r.  

Wójt Gminy odpowiedział, że reprezentanci ww. gmin konsultowali 

z przedstawicielami Farmy Wiatrowej Sp. z o. o. procedury dotyczące pozwoleń 
na budowę, placu budowy, opodatkowania, itp. (w ramach programu Zielona Energia 
dla biznesu). Poinformował również, że w spotkaniu uczestniczyli Przewodniczący Rady 

Gminy Siemyśl Janusz Tasak, a także kilku radnych i sołtysów z Gminy Siemyśl.  
 
Radny Michał Paszko zapytał o następujące spotkania (posiedzenia): 

- Zgromadzenia Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty; 

- z władzami powiatu kołobrzeskiego w Starostwie Powiatowym w Kołobrzegu;  
- w sprawie rosnących cen gazu w Tarnowie Podgórnym. 

Wójt Gminy Siemyśl: 

- poinformował, że w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Kołobrzegu uczestniczyli  
  Starosta i Wicestarosta Kołobrzeski, a dotyczyło ono współpracy i realizacji inwestycji  
  w bieżącym i w kolejnym roku; powiedział także o: złożeniu wniosku o dofinansowanie  

  działań z budżetu powiatu w roku 2021, tj. budowy chodników i zatoczek  
  przystankowych, planach wykonania inwestycji przebudowy przejścia dla pieszych  
  przy budynku byłego posterunku policji w Siemyślu do końca bieżącego roku,  

  a także planach rozpoczęcia w 2022 r. realizacji inwestycji budowy chodnika od osiedla  
  VILPARK do znaku drogowego „teren zabudowany” w Charzynie oraz utworzenia nowej  
  nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej Byszewo – Niemierze. 

- krótko opisał przebieg spotkania włodarzy z blisko 40 gmin z 5 województw  
  oraz 2 starostów z powiatów dotkniętych podwyżką cen gazu z przedstawicielem G.EN.  
  Gaz Energia, którego celem było wypracowanie wspólnej strategii działania protestu  

  wobec drastycznych podwyżek cen gazu, jakie dotknęły mieszkańców gmin  
  oraz uzyskanie informacji od przedstawiciela przedsiębiorstwa gazowego; poinformował,  
  że nagranie ze spotkania jest dostępne w Internecie. Na koniec spotkania powołano  

  Ogólnopolski Komitet Protestacyjny Przeciwko Drastycznym Podwyżkom Cen Gazu,  
  a wójtowie złożyli podpisy pod pismami do Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki Rafała  
  Gawina, Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów Tomasza Chróstnego,  

  Ministra Klimatu i Środowiska Michała Kurtyki oraz do Wiceprzewodniczącego Rady  
  Ministrów oraz Ministra Aktywów Państwowych Jacka Sasina (Wójt Gminy Siemyśl złożył  
  podpis w imieniu mieszkańców); 
- powiedział, że podczas Zgromadzenia Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty  

  dyskutowano m. in. na temat organizacji i reprezentacji w sprawie spotkania  
  dotyczącego cen gazu w Tarnowie Podgórnym; na tym spotkaniu przygotowano projekt  
  pisma do Prezesa Zarządu G.EN. Gaz Energia Sp. z o. o. oraz wyznaczono Burmistrza  

  Karlina Waldemara Miśko jako koordynatora samorządowców z naszego województwa. 
 

Radny Stanisław Chabera zapytał, czy podczas spotkania w Tarnowie Podgórnym 

poruszono temat programu „Czyste Powietrze”.  
Wójt Gminy odpowiedział, że część samorządowców zachęcała do skorzystania 

z ww. programu, natomiast pozostałe osoby zgłaszały swoje uwagi co do możliwości jego 

realizacji z uwagi na brak możliwości jego dofinansowania przez samorządy. 
 
Radny Wojciech Pańka zapytał o przebieg spotkania w Łobzie.  

Wójt Gminy Siemyśl powiedział, że wspominał o tym spotkaniu podczas 
połączonego posiedzenia komisji z dnia 14 października 2021 r. Przypomniał, 
że uczestniczyli w nim ministrowie Paweł Szefernaker oraz Waldemar Buda i dotyczyło 

ono rozdysponowania środków w ramach perspektywy finansowej Unii Europejskiej 
w latach 2021-2027 oraz Polskiego Ładu, a także poinformował o braku informacji 
co do wysokości dofinansowania na inwestycję rozbudowy Szkoły Podstawowej im. Armii 

Krajowej w Charzynie. 
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Więcej uwag dotyczących przedstawionej informacji o pracy Wójta Gminy 
nie zgłoszono. Informacja dotycząca pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu sesji.  

 
Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2020 r. (druk nr 197 - projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji).  
Radny Stanisław Chabera zapytał, z czego wynika obniżenie kwoty dotacji 

i subwencji oświatowych dla Gminy Siemyśl. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że taki stan 
rzeczy wynika ze zwiększenia dochodów w budżecie Gminy Siemyśl w poprzednim roku 

(w wyniku transakcji pieniężnej osoby prawnej i wzrostu przychodów podatkowych). 
Radny Wiesław Hrycenko zapytał, czy w związku z obecną sytuacją finansową 

Gminy Siemyśl zagrożone jest podjęcie inwestycji budowy remizy strażackiej w Siemyślu 

oraz rozbudowy Szkoły Podstawowej w Charzynie. Skarbnik Gminy odpowiedziała, 
że nie może być zagrożone, ponieważ są to przedsięwzięcia inwestycyjne, ujmowane 
w innych zestawieniach finansowych. Poinformowała także o planowanym terminie 

podpisania umowy z wykonawcą na budowę ww. remizy (21 października 2021 r.) 
oraz o przeznaczeniu środków z rządowego Programu Sportowa Polska oraz Polskiego 
Ładu na realizację rozbudowy ww. szkoły. 

 
Radny Stanisław Chabera zwrócił się do strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej 

mówiąc, że 100% radnych popiera budowę remizy strażackiej w Siemyślu. 

 
Radny Wojciech Pańka zadał pytanie o konieczność wyemitowania obligacji w tym 

roku w razie braku decyzji dotyczącej dofinansowania rozbudowy Szkoły Podstawowej 

w Charzynie w ramach Polskiego Ładu. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że emisja 
obligacji nie będzie konieczna do czasu rozstrzygnięcia przetargu na rozbudowę 
ww. szkoły i konieczności dokonania pierwszych płatności (wtedy okaże się, czy kwota 

dofinansowania będzie wystarczająca do pokrycia kosztów inwestycji). 
 

 Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

 
Wyżej wskazany projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Uchwała Nr 174/XXIII/21 stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2020 

r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 
elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk 
nr 198). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji.  

Radny Michał Paszko zapytał, czy w budżecie Gminy Siemyśl zaktualizowano 
kwotę środków przeznaczonych na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Charzynie. 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zmiany zostaną dokonane po wyborze wykonawcy 

w drodze przetargu. 
 Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 175/XXIII/21 stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl 
na 2021 r.  stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 
 
Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Siemyśl na lata 2021-2030 (druk nr 199). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 
do protokołu sesji. 
Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 
Gminy. Uchwała Nr 176/XXIII/21 stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Siemyśl na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji 
(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 200 – załącznik nr 16 
do protokołu sesji). 

Radny Marian Kurnik zwrócił się z prośbą od mieszkańców gminy o odczytywanie 

treści projektów uchwał dotyczących wzrostu cen podatków, opłat, itp. 
Więcej uwag lub wniosków nie wniesiono. 
Przewodniczący odczytał treść projektu ww. uchwały. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 
Gminy. Uchwała Nr 177/XXIII/21 stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
 
Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Agnieszka Andziak przedstawiła projekt uchwały 

Rady Gminy Siemyśl zmieniającej uchwałę w sprawie określenia metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty (druk nr 201 – 
załącznik nr 19 do protokołu sesji). 

Radny Marian Kurnik zapytał, od kiedy uchwała wchodzi w życie. Zastępca Wójta 
Gminy Siemyśl odpowiedziała, że od 1 grudnia bieżącego roku.  

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl zapytał, jakie koszty poniosła gmina 

w związku z brakiem uiszczania opłat oraz odpowiedniego segregowania odpadów przez 
mieszkańców. Skarbnik oraz Wójt Gminy odpowiedzieli, że wynosi on ponad 240 000,00 
zł.  

Radny Stanisław Chabera zaapelował do wszystkich mieszkańców Gminy Siemyśl 
o zwrócenie uwagi na niepożądane działania sąsiadów dotyczące odpadów.  

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl zapytał Skarbnik Gminy o największe 

zadłużenie dotyczące opłat komunalnych jednego mieszkańca. Skarbnik w dalszej części 
obrad sesji, po sprawdzeniu dokumentacji, odpowiedziała, że największe zadłużenie 
stanowi kwotę 10 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Janusz Tasak przeczytał treść projektu uchwały. 

Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 178/XXIII/21 stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl ogłosił przerwę o godzinie 1:03. Obrady sesji 

wznowiono o godzinie 11:20. 

 
Zastępca Wójta Gminy Agnieszka Andziak przedstawiła projekt uchwały Rady 

Gminy Siemyśl zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez Gminę Siemyśl w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia 
oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 202 – załącznik nr 22 do protokołu sesji). 

Radny Marian Kurnik poprosił o dołączenie informacji o terminach działania PSZOK 
i terminach odbioru odpadów wielkogabarytowych do harmonogramu odbioru odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 

Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl przeczytał treść projektu uchwały. 
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 
Gminy. Uchwała Nr 179/XXIII/21 stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych 

usług świadczonych przez Gminę Siemyśl w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia 
oraz wysokości cen za te usługi stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 
 

Skarbnik Gminy Siemyśl Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy 
Siemyśl zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 203 – załącznik nr 25 do protokołu sesji). 
Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 180/XXIII/21 stanowi załącznik nr 26 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów 
oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
 

Skarbnik Gminy Siemyśl Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy 

Siemyśl zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso (druk nr 204 – 
załącznik nr 28 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 181/XXIII/21 stanowi załącznik nr 29 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za 
inkaso stanowi załącznik nr 30 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 
 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Agnieszka Andziak przedstawiła, na podstawie 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków przygotowanego 
przez Prezesa Zarządu MWiK Sp. z o. o. w Kołobrzegu (załącznik nr 31), projekt uchwały 
Rady Gminy Siemyśl w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl (druk nr 205 – załącznik nr 32 

do protokołu sesji).  
Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 182/XXIII/21 stanowi załącznik nr 33 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Siemyśl stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Agnieszka Andziak przedstawiła projekt uchwały 

Rady Gminy Siemyśl w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 
komunalnych Gminy Siemyśl (druk nr 206 – załącznik nr 35 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 
Gminy. Uchwała Nr 183/XXIII/21 stanowi załącznik nr 36 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 

komunalnych Gminy Siemyśl stanowi załącznik nr 37 do protokołu sesji (głosowanie 
za pomocą urządzeń elektronicznych). 
 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Hrycenko przedstawił 
projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 207 – 
załącznik nr 38 do protokołu sesji).  
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Przewodniczący ww. komisji powiedział, że petycja dotyczyła przede wszystkim 
braku dostępności lekarzy w bezpośrednich wizytach i jest głosem mieszkańców gminy. 
Poinformował również, że w odpowiednim zakresie zostanie przekazana według 

właściwości do Zachodniopomorskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 
Zdrowia w Szczecinie. 

Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl przeczytał treść projektu uchwały. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 184/XXIII/21 stanowi załącznik nr 39 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 40 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił projekt uchwały 

Rady Gminy Siemyśl zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet 
dla radnych (druk nr 208 – załącznik nr 41 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 
Gminy. Uchwała Nr 185/XXIII/21 stanowi załącznik nr 42 do protokołu sesji. Protokół 
głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet 

dla radnych stanowi załącznik nr 43 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 
elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu 
(druk nr 209 – załącznik nr 44 do protokołu sesji) 

Radna Grażyna Martysz-Kociak podziękowała radnemu Krzysztofowi Wersowi 
za ustąpienie miejsca w przedmiotowej komisji Rady Gminy oraz zadeklarowała pomoc 
i wsparcie dla szkół w związku ze swoim doświadczeniem zawodowym. 

Więcej uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 186/XXIII/21 stanowi załącznik nr 45 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji ds. Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Sportu stanowi załącznik nr 46 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił projekt uchwały 
w sprawie powołania członka Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
(druk nr 210 – załącznik nr 47 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 187/XXIII/21 stanowi załącznik nr 48 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie członka Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego stanowi załącznik nr 49 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 
urządzeń elektronicznych). 

 
Skarbnik Gminy Dorota Galant przedstawiła informację o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Siemyśl za I półrocze 2021 r. oraz informację o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 211 - załącznik nr 50 do protokołu sesji). 
Radni Rady Gminy Siemyśl nie wnieśli uwag lub wniosków dotyczących 

przedstawionej informacji.  

 
Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Armii Krajowej w Charzynie Elżbieta Korczewska 

przedstawia informację o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Gminy Siemyśl 

za rok szkolny 2020/2021 (druk nr 212 – załącznik nr 51 do protokołu sesji). 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Charzynie podziękowała również za informacje 

dotyczące inwestycji rozbudowy szkoły przekazane przez Wójta oraz Skarbnika Gminy 
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Siemyśl, a także za powołanie do Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu radnej 
Grażyny Martysz-Kociak - jako osoby związanej z oświatą. 

Radny Stanisław Chabera zadał pytanie o liczbę nauczycieli dokształcających się. 

Dyrektor szkoły odpowiedziała, że w szkole w Charzynie dokształca się 
2 nauczycieli, natomiast w Szkole Podstawowej im. Noblistów Polskich w Siemyślu – 3. 
Poinformowała również o problemach kadrowych w przedszkolach w obu szkołach, 

o braku kadry do kształcenia specjalnego oraz konieczności uzyskania zgody kuratora 
oświaty do prowadzenia zajęć dla dzieci wymagających takiej formy edukacji. 

Radni Rady Gminy Siemyśl nie wnieśli więcej uwag lub wniosków dotyczących 
przedstawionej informacji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił informacje 

dotyczące analizy oświadczeń majątkowych (załączniki nr 52 – 56 do protokołu sesji). 

Radni Rady Gminy Siemyśl nie wnieśli uwag lub wniosków dotyczących przedstawianych 
informacji.  
 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 
 

1) Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak: 

- odczytał treść pisma mieszkańca gminy Adama Popławskiego z dnia 18 września  
  2021 r. oraz pisemną odpowiedź, która została wysłana (wraz z kopią protokołu  
  użyczenia płyt żelbetonowych z dnia 11 maja 2021 r. po niniejszej sesji (załączniki  

  nr 57 i 58 do protokołu sesji); Wójt Gminy Siemyśl odniósł się do treści pisma  
  mieszkańca mówiąc, że przedmiotowa droga przy ul. Lipowej w Siemyślu była w złym  
  stanie, a z płyt żelbetonowych wystawały pręty. Poinformował również o planowanym  

  odtworzeniu drogi przy ul. Lawendowej w Charzynie w ramach współpracy z Farmą  
  Wiatrową Kołobrzeg Sp. z o. o.; 
- omówił treść pisma Kosa Kołobrzeg Sp. z o. o. z dnia 27 września 2021 r. w sprawie  

  obciążenia Gminy Siemyśl kwotą 100 000,00 zł miesięcznie za dalsze bezumowne  
  korzystanie z sieci kanalizacyjnej położonej w miejscowości Kędrzyno – Byszewo  
  od 1 października 2021 r. do chwili rozstrzygnięcia sprawy (załącznik nr 59);  

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował o braku kompetencji Rady Gminy  
  do podjęcia rozstrzygnięcia w tej sprawie oraz o oczekiwaniu Gminy Siemyśl  
  na skierowanie przez Kosa Kołobrzeg Sp. z o. o. sprawy do sądu (pisemna odpowiedź  
  Przewodniczącego Rady Gminy Siemyśl z dnia 26 października  

  2021 r. na ww. pismo spółki, która podtrzymuje stanowisko Gminy Siemyśl w zakresie  
  braku odpowiedzialności co do konieczności przejęcia sieci kanalizacji sanitarnej,  
  stanowi załącznik nr 60 do protokołu sesji). 

Wójt Gminy Siemyśl dodał, że w razie podjęcia postępowania sądowego gmina  
  zatrudni kancelarię prawną, z którą wcześniej konsultowano możliwość reprezentacji  
  w sądzie  

- przedstawił podanie Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemyślu z dnia 22 września 2021 r.  
  w sprawie zabezpieczenia wkładu finansowego w budżecie Gminy Siemyśl w kwocie  
  1539,00 zł na realizację zadania „Zapewnienie gotowości bojowej jednostki ochrony  

  przeciwpożarowej włączonej do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego” (załącznik  
  nr 61); Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że środki zostaną zabezpieczone  
  i przekazane w kolejnym 2022 r. z uwagi na bieżący ujemny wynik finansowy budżetu  

  gminy. Wójt Gminy Siemyśl dodał, że za zgodą Rady Gminy postara się o możliwość  
  przekazania części środków jeszcze w bieżącym roku; 
- przedstawił pismo Prezydent Miasta Kołobrzeg Anny Mieczkowskiej z dnia 1 września  

  2021 r. w sprawie podtrzymania stanowiska dotyczącego ustalenia granic aglomeracji  
  (załącznik nr 62). Wójt Gminy Siemyśl przedstawił stanowisko Państwowego  
  Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie (dalej: PGW Wody Polskie) dotyczące zagrożenia  

  rozbudowy sieci wodno-kanalizacyjnej. Poinformował też o piśmie Burmistrza Gościna  
  Mariana Sieradzkiego w imieniu własnym i włodarzy gmin Dygowo, Rymań, Siemyśl  
  i Sławoborze do Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 13 października  
  2021 r. w sprawie podjęcia uchwały o wyznaczeniu aglomeracji Kołobrzeg w myśl  
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  art. 87 ustawy Prawo wodne (konkretnie: o przywrócenie aglomeracji Kołobrzeg sprzed  
  31 grudnia 2020 r.). 

 Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl zapytał, czy została już podjęta decyzja  

  w sprawie ustalenia stawek taryf i czy na ich wysokość wpłynęła informacja o oddaleniu  
  skargi złożonej przez MWiK Sp. z o. o. w Kołobrzegu do PGW Wody Polskie. Wójt Gminy  
  Siemyśl poinformował, że Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Koszalinie  

  zaproponował spotkanie w sprawie przyjęcia nowego aktu prawnego w zakresie  
  aglomeracji, a także ujednolicenia stawek lub ich dostosowania  
  do możliwości ww. gmin w siedzibie Zarządu Zlewni w Koszalinie.  

Radny Stanisław Chabera zapytał, dlaczego stawki taryf zostały zmienione, skoro  

  w pierwotnych aktach prawnych dotyczących aglomeracji zawarto normy  
  dotyczące ujednolicenia stawek dla wszystkich gmin uczestniczących w aglomeracji.  
  Wójt Gminy odpowiedział, że nie zna przyczyn takiego stanu rzeczy, jednak  

  poinformował o wnioskach MWiK Sp. z o. o. Kołobrzeg do PGW Wody Polskie w sprawie  
  taryf dla poszczególnych gmin; 
- przedstawił pismo Ambulatorium Sp. z o. o. w Białogardzie w sprawie wzięcia udziału  

  Gminy Siemyśl w pilotażu Programu Celowanej Profilaktyki Raka Szyjki Macicy, tj.  
  zabezpieczenia w projekcie budżetu na 2022 r. środków finansowych w kwocie równej  
  iloczynowi mieszkańców gminy razy 50 gr (załącznik nr 63). Przewodniczący Rady  

  Gminy wyraził aprobatę wobec wprowadzenia ww. programu do budżetu; 
- przedstawił odpowiedzi Wójta Gminy Siemyśl oraz Zarządu Dróg Powiatowych  
  w Kołobrzegu na swoją interpelację w sprawie naprawienia i zgarnięcia ziemi,  

  która zalegała na drodze powiatowej – działce nr 76 obręb Charzyno (załączniki nr 64  
  i 65) oraz powiedział, że problem został częściowo rozwiązany; Wójt Gminy Siemyśl  
  poinformował o rozmowie ze Starostą Kołobrzeskim o planowanym położeniu nowej  

  warstwy bitumicznej na tej drodze; 
- przedstawił odpowiedź na interpelację radnego Wojciecha Pańki w sprawie  
  przeniesienia urządzeń telekomunikacji z budynku remizy strażackiej w Charzynie  

  (załącznik nr 66); radny Wojciech Pańka poinformował, że w dalszym ciągu, zarówno  
  jako radny Rady Gminy Siemyśl, jak i strażak OSP w Charzynie, będzie wnioskował  
  o przeniesienie centrali telekomunikacji na zewnątrz budynku (ponieważ dowiedział się,  

  że istnieje taka możliwość); 
- przedstawił negatywne odpowiedzi na interpelacje radnego Wojciecha Pańki dotyczące  
  utworzenia zatoczki oraz montażu wiaty przystankowej w miejscowości Mącznik  
  (załącznik nr 67); 

 
2) Radny Stanisław Chabera zwrócił się do Wójta Gminy Siemyśl o interwencję 

w sprawie wycinki suchych gałęzi lip wystających na drogę powiatową Białokury – 

Świecie Kołobrzeskie. 
 

3) Radny Krzysztof Sochacki zadał pytania dotyczące etapu instalacji lamp 

solarnych na terenie gminy oraz dotyczące podjęcia inwestycji remontu świetlicy wiejskiej 
w Trzyniku.  

Na drugie pytanie odpowiedziała Skarbnik Gminy mówiąc, że Gmina Siemyśl nie 

otrzymała dofinansowania na realizację tego zadania, w związku z czym inwestycja nie 
zostanie zrealizowana. Wójt Gminy Siemyśl powiedział, że ma na uwadze potrzebę 
modernizacji ww. budynku, jednak – ze względu na konieczność dokonania 

kompleksowego remontu i poniesienia dużych kosztów – nie jest to możliwe. 
Zastępca Wójta Gminy Siemyśl powiedziała, że miejsca lokalizacji lamp zostały 

zaakceptowane i obecnie przeprowadzane są procedury dotyczące zgłoszeń, pozwoleń 

na budowę, itp.  
Radny Stanisław Chabera poprosił o dostarczenie map wraz z zaznaczonymi 

lokalizacjami lamp. Zastępca Wójta Gminy odpowiedziała, że wyśle odpowiednie 

dokumenty po uzyskaniu pisemnej decyzji w tej sprawie. 
 

4) Radny Stanisław Chabera zwrócił się do członka Zarządu Powiatu Kołobrzeg 
Agnieszki Bany o interwencję do Zarządu Dróg Powiatowych w Kołobrzegu w sprawie 
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realizacji remontu drogi powiatowej oraz chodnika przy tej drodze w miejscowości 
Białokury. 

Agnieszka Bany odpowiedziała, że inwestycja nie została jeszcze zrealizowana, 

ponieważ  dokumentacja projektowa dotycząca tej inwestycji utraciła ważność (powiatu 
nie było stać na zrealizowanie wkładu własnego) oraz poinformowała o możliwości 
sprawdzania jej aktywności jako członka Zarządu Powiatu na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Kołobrzegu. 
 

5) Radny Wiesław Hrycenko podziękował przedsiębiorstwu „Top-Bus” Marian 
Jaremij za wznowienie linii autobusowej na trasie Niemierze – Kołobrzeg. 

 
6) Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski poinformował o dofinansowaniu 

w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa w kwocie 116 250,00 zł 

z przeznaczeniem na audyt, zakup oprogramowania i obsługi sprzętu komputerowego 
w Urzędzie Gminy Siemyśl. 
 

7) Radny Wojciech Pańka zapytał, czy Gmina Siemyśl rozważa inne rozwiązania 
(np. w formie fotopułapki) w związku z problemem zaśmiecania cmentarzy i braku 
dokonywania segregacji śmieci przez mieszkańców gminy.  

Wójt Gminy Siemyśl odniósł się do wypowiedzi pracownika MZZDiOŚ, 
który stwierdził, że takie metody nie przynoszą skutku na szeroką skalę oraz powiedział, 
że rozwiązanie tego problemu – jego zdaniem – powinno zostać odpowiednio 

uregulowane w przepisach prawa powszechnie obowiązującego. 
 

8) Radny Wojciech Pańka poprosił o przekazanie informacji na temat realizacji 

inwestycji budowy 2 miejsc rekreacyjnych w miejscowościach Charzyno i Trzynik.  
Zastępca Wójta Gminy Siemyśl odpowiedziała, że obecnie trwają poszukiwania 

wykonawcy do realizacji projektu budowy ww. miejsc.  

 
9) Radny Stanisław Chabera zapytał o sposób pobierania opłaty za odpady 

komunalne w przypadku prowadzenia działalności agroturystycznej.  

Zastępca Wójta Gminy odpowiedziała, że gospodarstwa agroturystyczne jako 
przedsiębiorstwa powinny mieć zawartą osobną umowę z przedsiębiorcą odbierającą 
odpady komunalne oraz poinformowała, że pracownicy Gminy Siemyśl weryfikują jedynie 
płatności dotyczące nieruchomości zamieszkałych przez mieszkańców gminy. 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak 

zamknął sesję słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”. 

  
Materiały i uchwały Rady Gminy w załączeniu do protokołu (załączniki 

ponumerowane od nr 1 do nr 70).  

 
Protokołowała: Justyna Sacha 
 

 
         Przewodniczący Rady 
 

 
               Janusz Tasak 
 

 
 
 

 
 
 


